
Referat den 14/1-2015

Fremmødte: Carsten, Vivi, Ken, Steen og Karina

• Godkendelse af referat fra sidste møde.

• Referatet blev godkendt. 

• Tanker om julereceptionen. Hvordan gik det?

• Det var hyggeligt, men meget ærgerligt at folk ikke møder op, når de har tilmeldt sig.

• Da, det er beboernes penge, håber vi problemet kan løses fremadrettet.

• Når vi holder begivenheder vil der blive lavet deltagergebyr, ved receptionerne er der 
selvfølgelig gratis adgang

• Invitationer og kursus

• Invitation til 3 forskellige kurser. Ken og Karina deltager. 

• Kommunikation med Stefan

• Vi afholder næste møde med Stefan, og følger op på diverse driftsaftaler.

• Regnskab

• Vi har i dag brugt 295,- på mad og drikke. 

• Planer med Fælleslokalerne

• Manglende udluftning - når vi ved hvad der sker med lokalet, skal dette med i tilbuddet. 

• Dog vil vi forsøge at få det kørt på 1-års eftersyn som manglende udsugning.

• Lokalet i Odinsgade kan måske bruges på anden måde, end det gør i dag. 

• Der udformes forskellige forslag, som vurderes af beboerne. 

• Beboerklager

• Behandlet. 

• Legepladser.

• Legeplads i Bygholmen kan ikke laves før der bliver mere tørt - ellers bliver der for 
store græsødelæggelser.

• Oversvømmelse i Selskabslokalet i Odinsgade.

• Dette behandles på kommende møde med Stefan. 

• Entredørene 

• Der laves oplæg til beboermødet, når vi har fået pris fra Stefan. 

• Ekstra kælderrum

• 3000 pr. rum, Steen laver en survey, så der kan undersøges om folks brug af 
kælderrum. - Vi forventer ikke at alle besvarer, men 20% er et succeskriterie. 

• Ruller til vaskekælder



• Ekstra ruller til vaskekældre koster knap 67.000  - Vi vil ikke bruge så mange penge på 
at købe ruller. Hvis enkelte beboere ønsker adgang til vaskerum med ruller, kan Stefan 
give dem adgang via deres chip. 

• Nyt fra Carsten vedr. Gæsteværelse i afd.4

• Det er ikke længere muligt, at leje gæsteværelser i afdeling 4 (kun i forbindelse med 
leje af selskabslokale) - dette ændres heller ikke efter renovering.

• Der er umiddelbart ikke andre afdelinger, der har gæsteværelser - men vi må ligge 
hovedet i blød og prøve at finde en løsning.

• Skift af TV-udbyder

• Yousee er stadig på kontrakt de næste 3 år. Der skal laves oplæg om ekstra udbyder 
på internet.

• Evt.

• Gitterburene i kælderen larmer meget, når de lukkes, og kan høres i lejlighederne 
ovenover. Vi skal have lavet en information til beboerne, hvor vi opfordrer til en lidt 
mere stille lukning. Steen har desuden kontaktet Stefan for at få løst problemet med en 
gummiliste eller lignende. 


